

Datum 230609

Antecknat av Gunvor Åsberg

## Anteckningar vid Samordningsgruppens möte 230609

**Deltagare:** Anton Ehrlin, Björn Carlstedt, Kristina Ramstedt, Kristina Timdahl, Lennart Johansson, Lisbeth Larsson, Mikael Astner, Nicki Crespo Lindström, Reagan Andersson, Tanja Wiemer, Åsa Bergdahl, Niklas Hjelte, Gunvor Åsberg, Daniel Nyström Bermejo under punkten "Områdeskonferens" och Lena Lindholm under punkten "Rekrytering".

### Laget runt/Check in/presentation

#### Förbundsstyrelsen informerar – Anton

Anton redovisade hur det går i arbetet och i de grupper som arbetar med satsningen för ökad facklig styrka. *Se bilaga 1 Rapport från FS till SAMO och bilaga 2 Programmet för ökad facklig styrka.*

#### Områdeskonferens – Daniel

Quality Hotel Grand i Borås är bokad 11-12 oktober. Joe och Daniel på centret ansvarar för konferensen. Dag ett kommer att fokusera på Visions satsning som pågår. Dag två har vi möjlighet att bestämma innehåll. Daniel och Joe vill bjuda in två från samordningsgruppen att planera dagen. Kristina Ramstedt och Jennie Andersson erbjöd sig att vara med. Har ni inspel kring dag ett behöver Daniel snarast kontaktas då planeringen pågår. [daniel.nystrombermejo@vision.se](mailto:daniel.nystrombermejo@vision.se)

#### Niklas

Inbjudan till områdeskonferensen planeras att skickas innan semesterperioden.  
*Se bilaga 3 målgrupp.*

Det regionala valutskottet kommer väljas vid Områdeskonferensen.

#### Rekrytering - Lena

Inflödet av medlemmar går väldigt bra trots en dipp i maj. Alla har gjort ett mycket bra jobb. På grund av Visions satsning håller Lena nu på eget initiativ på med att titta på hur det gått med in och utflödet förra året. Detta för att jämföra och se hur förutsättningarna är för att sätta mål i år. Vid nästa möte med Samordningsgruppen kommer Lena att redovisa sina uppgifter.

#### Centret informerar - Niklas

16 augusti börjar Ulrika Kaspersson som vikarierande ombudsman på centret under ett år. Detta på grund av att Niklas och Camilla har centrala uppdrag i Visions satsning.

Centret kommer att ha en praktikant Erna, under 10 v. Erna går personalvetarprogrammet – Daniel o Tina kommer att vara handledare.

Två av Centrets personal är nu tillbaka på deltid från sjukskrivning.

Joe har till 50% fått ny roll som verksamhetsledare på centret.

Hans roll blir att samordna verksamheten samt administrativa arbetsuppgifter för att en avlasta Niklas som tillsammans med Robert Sjöström, verksamhetschef i Västerås ansvarar för programmet "Organisering" i satsningen.

## **HÖK nätverket - Niklas**

HÖK nätverket är klart. Tanja och Kristina i Borås med i inledande dialog. Följande personer ingår:

- Tanja Wiemer
- Kristina Nyberg Smahel
- Marcus Löfgren
- Martin Rimby
- Erik Nordgren
- Helena-Maria Hedberg Olsson (gröna området)
- Mikael Astner + Katarina Kjellqvist
- Viktorya Levin
- Slavica Olander Region Halland
- Linda Sjöberg - VGR

**Niklas** har skickat en lönenkät till avdelningar och klubbar inom HÖK och Sobona för att få in info till nästa år. Niklas skickar enkäten till Samordningsgruppen.

### **Stående punkt – Hur går arbetet med det digitala huset? – Referensgruppen informerar.**

**Lennart** – Förra mötet hade följande innehåll: Diskussion om problem i Cama, behovskartläggning som behöver göras för att få en bra grund för utvecklingen, ärendehantering, medlemshantering, ny digital plattform (hemsidan) . Tips "Frågor och svar" har nu blivit mycket bättre, - Info om Vision appen, Testverksamhet E utbildningar samt hur Visions kalendarier kan förbättras.

### **Friday night – Tanja**

VGR har erbjudit plaster till medlemsaktivitet för andra avdelningar men inte fått in några intresserade. Skulle Intresse finnas kontakta Tanja senast under nästa vecka [tanja.wiemer@fv.vision](mailto:tanja.wiemer@fv.vision).

### **Uppdatering i medlemsregistret - Kristina T**

Har avdelningar möjlighet att få hjälp från Vision med att lägga in "lönelistor" i medlemsregistret? Kontakta "Mina sidor" och hör om de kan hjälpa till.

### **Det svåra samtalet – Lennart**

Linda Durevall som tidigare informerat om utbildning i "Det svåra samtalet" undrar om intresse finns. Finns intresse? Målgrupp är de som har hand Rehabfrågor. Gröna området är intresserade. Göteborgsavdelningen vill ha en skriftlig beskrivning för att kunna ta ställning.

### **West Pride 2024 - Kristina R**

TCO kommer inte att vara med på West Pride i år eller nästa år pga. kostnader. Kan vi göra gemensam sak i området tillsammans med Vision? Vid nästa möte måst vi ha beslut om nytt samarbete. Bjud in TCO till senare möte i höst.

**Central draghjälp lön - Reagan**

Det här med att kommunal har fått högre procent än Vision har blivit oerhört negativt och en stor besvikelse för medlemmarna. Vision hamnar en bra bit under märket. Lokalt behöver det till central draghjälp.

**Niklas** – HÖK forum och det nya nätverket kan bli bra stöd.

**Nästa möte 8 september** – Digitalt – 8.30-12.30